British Holidays

There are a number of holidays, which are celebrated in Great Britain every year. 

One of them is, of course, New Year's Day on the first of January. It is not so popular in England as in our country, but it is rather popular in Scotland. On that day people usually visit their friends and there is a lot of dancing and eating. In Scotland people bring a piece of coal for good luck in the New Year. 

The next holiday of the year is St. Valentine's Day. It is on the 14th of February. People buy or make Valentine cards and send them to the people they love. 

In March there is Mother's Day. All the children, little or adult ones, come to their mothers on that day to express their love and gratitude. 

In April there is Easter. At Easter children eat chocolate Easter eggs. Sometimes parents hide them in the ho-use or in the garden and children have to look for them. 

In June there is Father's Day. On Father's Day children give or send their fathers and grandfathers cards and presents. 

On the 31st of October there is a Halloween. They say ghosts and witches come out on Halloween. People make lanterns out of pumpkins. Some people have Halloween parties and dress as witches and ghosts. 

The 25th of December is Christmas Day. It is one of the people's favourite holidays. People put Christmas trees in their houses and decorate them. There are beautiful Christmas decorations in the streets. On Christmas Eve everybody puts the presents under the Christmas tree. People say that at night Father Christmas puts presents into the stockings which children usually hang on their beds. The traditional Christmas meal is roast turkey and Christmas pudding. 

Перевод текста: British Holidays

Есть множество отпуска, который празднуется в Великобритании каждый год. 

Один из них, конечно, Новый год первого января. Это не столь популярно в Англии как в нашей стране, но это довольно популярно в Шотландии. На тех людях дня обычно посещают их друзей и есть большой танец и еда. В Шотландии люди приносят часть угля для удачи в Новый год. 

Следующий праздник года - день святого Валентина. Это - 14-ого февраля. Люди покупают или делают карты Валентайн и посылают их людям, которых они любят. 

В марте есть День Матери. Все дети, немного или взрослые, приезжают к их матерям в тот день, чтобы выразить их любовь и благодарность. 

В апреле есть Пасха. В Пасхальных детях едят шоколадные Пасхальные яйца. Иногда родители скрывают их в доме или в саду, и дети должны искать их. 

В июне есть День отца. На Дне отца дети дают или посылают их отцам и картам дедушек и подаркам. 

31-ого октября есть Хэллоуин. Они говорят, что призраки и ведьмы выходят на Хэллоуине. Люди делают фонари из тыкв. Некоторые люди имеют стороны Хэллоуина и платье как ведьмы и призраки. 

25-ого декабря - Рождество. Это - один из любимого отпуска людей. Люди помещают Рождественские елки в их здания и украшают их. На улицах есть красивые Рождественские художественные оформления. В Сочельник каждый подвергает подарки Рождественской елке. Люди говорят, что на вечернее Рождество Отца помещает подарки в чулки, которые дети обычно вешают на их кроватях. Традиционная Рождественская пища - жарят индейку и Рождественский пудинг.

